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• Budsjett 2011. Handlings- og økonomiplan 2011-2014.  Revidert i tråd med 

kommunestyrets vedtak i sak 106/2010
• Resultatet av lokaldemokratiundersøkelsen

 
 
 
Tvedestrand, 26.01.2011
Jan Dukene
Ordfører Anne Grete Aaby Hansen
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PS 1/11 Søknad om midler - Styrking av kommunalt barnevern 
2011

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommunestyre søker om statlige øremerkede midler tilsvarende 100 % stilling i 
RBU, barneverntjenesten.

Saksprotokoll i Arbeidsmiljøutvalg - 11.01.2011 

Behandling
Rådmannens forslag ble enstemmig tilrådt.

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre søker om statlige øremerkede midler tilsvarende 100 % stilling i 
RBU, barneverntjenesten.

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 18.01.2011 

Behandling
Rådmannens forslag til vedtak ble enstemmig tilrådd.

Innstilling
Tvedestrand kommunestyre søker om statlige øremerkede midler tilsvarende 100 % stilling i 
RBU, barneverntjenesten.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Innstilling fra livsløpskomite enstemmig vedtatt.

Vedtak
Tvedestrand kommunestyre søker om statlige øremerkede midler tilsvarende 100 % stilling i 
RBU, barneverntjenesten.



PS 2/11 Samarbeid mellom Tvedestrandsmuseene

Rådmannens forslag til vedtak
Rådmannen anbefaler at Tvedestrand kommune involverer seg i en prosess hvor man ser på mu-
ligheten for økt samarbeid mellom Tvedestrand museum – Forvaltergården, Næs Jernverksmu-
seum og Skolemuseet – Feragen skole.  

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 18.01.2011 

Behandling
Rådmannens forslag ble enstemmig tilrådd.

Innstilling
Rådmannen anbefaler at Tvedestrand kommune involverer seg i en prosess hvor man ser på mu-
ligheten for økt samarbeid mellom Tvedestrand museum – Forvaltergården, Næs Jernverksmu-
seum og Skolemuseet – Feragen skole.  

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Innstilling fra livsløpskomite enstemmig vedtatt.

Vedtak
Rådmannen anbefaler at Tvedestrand kommune involverer seg i en prosess hvor man ser på mu-
ligheten for økt samarbeid mellom Tvedestrand museum – Forvaltergården, Næs Jernverksmu-
seum og Skolemuseet – Feragen skole.  



PS 3/11 Lyngør Kulturhistoriske Samlinger

Rådmannens forslag til vedtak
1. Tvedestrand kommune takker nei til å kjøpe Lyngør Kulturhistoriske Samlinger, med 

den begrunnelse som er gitt i saksfremlegget.
2. Tvedestrand kommunestyre ser positiv på den kulturformidling som har skjedd gjennom  

samlingen og andre kulturelle tilbud i lokalmiljøet, og ønsker at kommunen fremover 
inngår i et videre samarbeid med ulike aktører om fremtidig organisering og formidling 
av lokal kulturhistorie i og rundt Lyngør.  

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 18.01.2011 

Behandling
Rådmannens forslag ble enstemmig tilrådt.

Innstilling
1. Tvedestrand kommune takker nei til å kjøpe Lyngør Kulturhistoriske Samlinger, med 

den begrunnelse som er gitt i saksfremlegget.
2. Tvedestrand kommunestyre ser positiv på den kulturformidling som har skjedd gjennom  

samlingen og andre kulturelle tilbud i lokalmiljøet, og ønsker at kommunen fremover 
inngår i et videre samarbeid med ulike aktører om fremtidig organisering og formidling 
av lokal kulturhistorie i og rundt Lyngør.  

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Innstilling fra livsløpskomite enstemmig vedtatt.

Vedtak
1. Tvedestrand kommune takker nei til å kjøpe Lyngør Kulturhistoriske Samlinger, med 

den begrunnelse som er gitt i saksfremlegget.
2. Tvedestrand kommunestyre ser positiv på den kulturformidling som har skjedd gjennom  

samlingen og andre kulturelle tilbud i lokalmiljøet, og ønsker at kommunen fremover 
inngår i et videre samarbeid med ulike aktører om fremtidig organisering og formidling 
av lokal kulturhistorie i og rundt Lyngør.  



PS 4/11 Iverksetting av vedtak gjort av kommunestyret i 2009/2010

Rådmannens forslag til vedtak
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av politiske saker fra 1.10.2009 til 
1.1.2011 til orientering.  Tilbakemelding gis for seinere år først i året, på grunnlag av saker 
behandlet i kommunestyret siste kalenderår.  

Saksprotokoll i Formannskap - 18.01.2011 

Behandling
Formannskapet ba om en nærmere orientering i kommunestyret om følgende saker:

117/09 Hva er status?
101/09 Hvor mange festere har takket ja til å frikjøpe sin tomt?
116/09 Hva skjer?
107/09 Hva er skjedd videre her?

Rådmannens forslag for øvrig ble enstemmig tilrådd.

Innstilling
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av politiske saker fra 1.10.2009 til 
1.1.2011 til orientering.  Tilbakemelding gis for seinere år først i året, på grunnlag av saker 
behandlet i kommunestyret siste kalenderår

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Rådmannen orienterte om status for sak 117/09, 101/09, 107/09 og 116/09.

Innstilling fra formannskap enstemmig vedtatt.

Vedtak
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av politiske saker fra 1.10.2009 til 
1.1.2011 til orientering.  Tilbakemelding gis for seinere år først i året, på grunnlag av saker 
behandlet i kommunestyret siste kalenderår



PS 5/11 17. Mai 2011

Rådmannens forslag til vedtak
1. Kommunestyret supplerer 17. Mai-komiteen med følgende  personer: 

…………………….., Senterpartiet, som velges for 2011 og 2012 som nestleder.
…………………….., Kristelig Folkeparti, som velges for 2011 og 2012.

17. Mai-komiteen 2011 blir etter dette:
Leder: Liv helen Sundsdal, Høyre (2011)
Nestleder: …………………..., Senterpartiet (2011 - 2012)
Medlem: Salve Kløvfjell, Sosialistisk Venstreparti (2011)
Medlem: Håvard Røysland Arbeiderpartiet (2011)
Medlem: …………………..., Kristelig Folkeparti ( 2011-2012)

2. Fra 2010 økte kommunestyret budsjettet for 17. Mai-komiteen og rådmannen prioriterer 
ikke ytterligere ressurser i form av sekretær til komiteen. 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 18.01.2011 

Behandling
Bjørg Haaland Bjørnstad foreslo Maria Damsgård fra Senterpartiet som nestleder.

Inger Elise Hegland foreslo følgende alternativ til rådmannens forslag pkt. 2:

17. mai-komiteen vurderer selv, i dialog med enhetsleder kultur og næring, hvordan 
sekretærfunksjonen kan dekkes innenfor vedtatt budsjett.

Rådmannens forslag til pkt. 1 med Bjørg Haaland Bjørnstads forslag ble enstemmig tilrådd.

Ved alternativ votering mellom rådmannens og Inger Elise Heglands forslag til pkt. 2, ble Inger 
Elise Heglands forslag enstemmig tilrådd.

Innstilling
1. Kommunestyret supplerer 17. Mai-komiteen med følgende personer: 

Maria Damsgaard, Senterpartiet, som velges for 2011 og 2012 som nestleder.
…………………….., Kristelig Folkeparti, som velges for 2011 og 2012.

17. Mai-komiteen 2011 blir etter dette:
Leder: Liv Helen Sundsdal, Høyre (2011)
Nestleder: Maria Damsgård, Senterpartiet (2011 - 2012)
Medlem: Salve Kløvfjell, Sosialistisk Venstreparti (2011)
Medlem: Håvard Røysland Arbeiderpartiet (2011)
Medlem: …………………..., Kristelig Folkeparti ( 2011-2012)

2. 17. mai-komiteen vurderer selv, i dialog med enhetsleder kultur og næring, hvordan 
sekretærfunksjonen kan dekkes innenfor vedtatt budsjett.



Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Torleif Haugland (KRF) foreslo Hilda Berit Evensen (KRF) som medlem og nestleder i 17. 
Mai-komiteen.

Innstilling fra livsløpskomite med Hauglands tillegg enstemmig vedtatt.

Vedtak
1. Kommunestyret supplerer 17. Mai-komiteen med følgende personer: 

Maria Damsgaard, Senterpartiet, som velges for 2011 og 2012 som nestleder.
Hilda Berit Evensen, Kristelig Folkeparti, som velges for 2011 og 2012.

17. Mai-komiteen 2011 blir etter dette:
Leder: Liv Helen Sundsdal, Høyre (2011)
Nestleder: Maria Damsgård, Senterpartiet (2011 - 2012)
Medlem: Salve Kløvfjell, Sosialistisk Venstreparti (2011)
Medlem: Håvard Røysland Arbeiderpartiet (2011)
Medlem: Hilda Berit Evensen, Kristelig Folkeparti ( 2011-2012)

2. 17. mai-komiteen vurderer selv, i dialog med enhetsleder kultur og næring, hvordan 
sekretærfunksjonen kan dekkes innenfor vedtatt budsjett.



PS 6/11 Reetablering av Tvedestrand Ungdomsråd

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand Ungdomsråd skal reetableres fra kommende skoleår (2011/12). For å få dette til 
anbefaler rådmannen følgende organisatoriske endringer i eksisterende retningslinjer for rådet:

• Medlemmer rekrutteres direkte fra elevrådet på Lyngmyr ungdomsskole (3 personer) og 
fra elevrådet på Tvedestrand videregående skole (2 personer). Ingen rekrutteres utenifra. 

• Rådsmøtene gjennomføres i forlengelse av elevrådsmøtene, der dette er mulig.
• Det oppnevens to politikere som etter hvert ungdomsrådsvalg har ansvar for opplæring 

av rådet.
• Der oppnevnes to mentorer blant politikere som skal veilede og følge rådet gjennom 

møtevirksomhet. Det oppnevnes en representant fra posisjon og en representant fra 
opposisjon. 

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 18.01.2011 

Behandling
Rådmannens forslag ble enstemmig tilrådd.

Innstilling
Tvedestrand Ungdomsråd skal reetableres fra kommende skoleår (2011/12). For å få dette til 
anbefaler rådmannen følgende organisatoriske endringer i eksisterende retningslinjer for rådet:

• Medlemmer rekrutteres direkte fra elevrådet på Lyngmyr ungdomsskole (3 personer) og 
fra elevrådet på Tvedestrand videregående skole (2 personer). Ingen rekrutteres utenifra. 

• Rådsmøtene gjennomføres i forlengelse av elevrådsmøtene, der dette er mulig.
• Det oppnevens to politikere som etter hvert ungdomsrådsvalg har ansvar for opplæring 

av rådet.
• Der oppnevnes to mentorer blant politikere som skal veilede og følge rådet gjennom 

møtevirksomhet. Det oppnevnes en representant fra posisjon og en representant fra 
opposisjon. 



Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling

Line Mørch (V) fremmet innstilling fra livsløpskomite med følgende endringer:
• Kommende skoleår (2011/12) i første setning endres til dags dato
• Politikere i punkt 3 og 4 endres til kommunestyremedlemmer

Linn Zwilgmeyer (AP) fremmet forslag om at saken sendes tilbake til livsløpskomite for ny 
behandling og slik at den kan legges fram for neste kommunestyremøte.

Zwilgmeyers forslag ble vedtatt med 18 mot 7 stemmer.

Vedtak
Saken sendes tilbake til livsløpskomite for ny behandling og slik at den kan legges fram for 
neste kommunestyremøte.



PS 7/11 Årsplan 2011 for Kontrollutvalget

Kontrollutvalgets forslag til vedtak
1. Tvedestrand kommunestyre godkjenner kontrollutvalgets årsplan for 2011. 
2. Kontrollutvalget får fullmakt til å foreta eventuelle omprioriteringer i årsplan for 

forvaltningsrevisjon og selskapskontroll.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Kontrollutvalgets forslag enstemmig vedtatt.

Vedtak
1. Tvedestrand kommunestyre godkjenner kontrollutvalgets årsplan for 2011. 
2. Kontrollutvalget får fullmakt til å foreta eventuelle omprioriteringer i årsplan for 

forvaltningsrevisjon og selskapskontroll.



PS 8/11 Elsertifikatordningen for småkraftverk - høringsuttalelse

Rådmannens forslag til vedtak
Regjeringens varslede satsing på fornybar energi er fornuftig og nødvendig. Kommunen ser 
behovet for klimavennlig energi og framtidsrettet næring, og er enig med regjeringen i at en 
ordning med et felles svensk-norsk sertifikatmarked er en god måte å skape et grunnlag for en 
slik satsing.
I Tvedestrand kommune er det allerede lagt til rette for utbygging av fornybar energi, og det har 
blitt bygget 1 småkraftverk i kommunen(Fosstveit), med en total produksjon på 8 GWh.
Satsingen her har vært et løft for kommunen, med investeringer på 30 millioner.  Kraftverket på 
Fosstveit vil ikke få nyte godt av elsertifikatordningen, til tross for at dette har blitt lovet av 
sentrale politikere og skiftende regjeringer. 

Tvedestrand kommune ber om at alle kraftverk som er igangsatt etter 1. januar 2004 blir 
sertifikatberettigede.

Saksprotokoll i Teknikk, plan- og naturkomite - 18.01.2011 

Behandling
Rådmannens innstilling ble enstemmig tilrådd

Innstilling
Regjeringens varslede satsing på fornybar energi er fornuftig og nødvendig. Kommunen ser 
behovet for klimavennlig energi og framtidsrettet næring, og er enig med regjeringen i at en 
ordning med et felles svensk-norsk sertifikatmarked er en god måte å skape et grunnlag for en 
slik satsing.
I Tvedestrand kommune er det allerede lagt til rette for utbygging av fornybar energi, og det har 
blitt bygget 1 småkraftverk i kommunen(Fosstveit), med en total produksjon på 8 GWh.
Satsingen her har vært et løft for kommunen, med investeringer på 30 millioner.  Kraftverket på 
Fosstveit vil ikke få nyte godt av elsertifikatordningen, til tross for at dette har blitt lovet av 
sentrale politikere og skiftende regjeringer. 

Tvedestrand kommune ber om at alle kraftverk som er igangsatt etter 1. januar 2004 blir 
sertifikatberettigede.



Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Aasulv Løvdal (TTL) fremmet innstilling fra teknikk- plan og naturkomite med følgende 
endringer:

• Ordet energi  byttes ut elkraft
• Ordet kommunen i 2 avsnitt, 2 setning byttes ut med eierne

Innstillingen fra teknikk- plan og naturkomite med Løvdals forslag til endringer ble enstemmig 
vedtatt.

Vedtak
Regjeringens varslede satsing på fornybar elkraft er fornuftig og nødvendig. Kommunen ser 
behovet for klimavennlig elkraft og framtidsrettet næring, og er enig med regjeringen i at en 
ordning med et felles svensk-norsk sertifikatmarked er en god måte å skape et grunnlag for en 
slik satsing.
I Tvedestrand kommune er det allerede lagt til rette for utbygging av fornybar elkraft, og det har 
blitt bygget 1 småkraftverk i kommunen(Fosstveit), med en total produksjon på 8 GWh.
Satsingen her har vært et løft for eierne, med investeringer på 30 millioner.  Kraftverket på 
Fosstveit vil ikke få nyte godt av elsertifikatordningen, til tross for at dette har blitt lovet av 
sentrale politikere og skiftende regjeringer. 

Tvedestrand kommune ber om at alle kraftverk som er igangsatt etter 1. januar 2004 blir 
sertifikatberettigede.



PS 9/11 Høringsuttalelse samhandlingsreformen

Rådmannens forslag til vedtak
Tvedestrand kommune slutter seg til forslaget til høringsuttalelse fra Østre Agder om:

• Forslag til ny lov om kommunale helse- og omsorgstjenester
• Forslag til ny folkehelselov
• Nasjonal helse- og omsorgsplan

Saksprotokoll i Livsløpskomite - 18.01.2011 

Behandling
I møtet ble det fremlagt et tillegg til det utsendte forslaget til høringsuttalelse fra Østre Agder.

Rådmannens forslag, med fremlagt tilleggsforslag ble enstemmig tilrådd.

Innstilling
Tvedestrand kommune slutter seg til forslaget til høringsuttalelse fra Østre Agder om:

• Forslag til ny lov om kommunale helse- og omsorgstjenester
• Forslag til ny folkehelselov
• Nasjonal helse- og omsorgsplan

med tillegg fremlagt for Livsløpskomiteen i møte den 18.1.11.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Line Mørch (V) fremmet innstilling fra livsløpskomite med følgende tillegg:
Reformen er ikke tilstrekkelig forberedt til å innføres i alle kommuner fra 2012.  Den bør først 
forsøkes i utvalgte kommuner, og ut fra erfaringer derfra implementeres over hele landet.

Mørchs forslag: 10 stemmer

Innstilling fra livsløpskomite: 15 stemmer og vedtatt

Vedtak
Tvedestrand kommune slutter seg til forslaget til høringsuttalelse fra Østre Agder om:

• Forslag til ny lov om kommunale helse- og omsorgstjenester
• Forslag til ny folkehelselov
• Nasjonal helse- og omsorgsplan

med tillegg fremlagt for Livsløpskomiteen i møte den 18.1.11.



PS 10/11 Fritak verv

Rådmannens forslag til vedtak
Aud Helene Heggelund gis fritak fra sitt verv som meddommer til herreds- og byretten, det 
alminnelige utvalg.

Saksprotokoll i Formannskap - 18.01.2011 

Behandling
Rådmannens forslag ble enstemmig tilrådt.

Innstilling
Aud Helene Heggelund gis fritak fra sitt verv som meddommer til herreds- og byretten, det 
alminnelige utvalg.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 25.01.2011 

Behandling
Innstilling fra formannskap enstemmig vedtatt.

Vedtak
Aud Helene Heggelund gis fritak fra sitt verv som meddommer til herreds- og byretten, det 
alminnelige utvalg.



PS 11/11 Referatsaker

• Innspill til ny strategiplan for Sørlandet sykehus HF

• Møteprotokoll kontrollutvalget

• Referat, møte eldrerådet 18.1.2011

• Togtaxi til Vegårshei stasjon
Ordføreren orienterte om togtaxitilbud til Vegårshei stasjon

 Morten Foss (UA) fremmet forslag om å realitetsbehandle spørsmålet om økonomiske                
 bidrag fra Tvedestrand kommune til togtaxi-ordningen.

Torleif Haugland (KRF) stilte spørsmål ved sin habilitet og fratrådte (= 24 voterende)
 Haugland ble erklært inhabil med 13 mot 11 stemmer iht fvl. § 6, 1 ledd pkt. e.

 Foss sitt forslag falt med 14 mot 10 stemmer

Haugland gjeninntrådte.

• Hagefjordbrygga
Carl Berthelsen (H) orienterte om arbeidet med planer om endringer på 
Hagefjordbrygga.  Planene er at dette vil gi:

o Forbedret parkering
o Serviceanlegg
o Mulighet for enkel fortøying av flere båter enn i dag

• Utsendelser av dokumenter vedr. innkalling til planutvalget
Line Mørch (V) tok opp et ønske om å få tilsendt disse.  Det ble enighet om at hvert 
politiske parti får tilsendt et eksemplar av dokumentene om de tar kontakt med 
administrasjonen om dette


